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Abstrat:

This resererh paper taked the subjet of hild rime occording to acomparative approach this
Islamic legistlation and positive law it indides presentation of crime with mentioning its

pillars and methods.
It delf with the different means of child protection fromt the use of the application.

Ipunishement finally, punishments whih are decided both in the Islamic jurespredence
and the positive law, its aime is protect his life, body, dignity,and providing the protection to

him.

Key words: Crimes - murder - kidnapping - Le viol - abortion - organs — traffic -

protection.

Résumeé:

Cette étude a traité le sujet des crime appliqués sur I’enfant a travers un programme
comparé entre la religion éslamique et le droit,et elle contient un exposé des crimes avec ses
bases et ses methodes de la protection dénfant a travers les application des punission et poses
des loi finalement les loi decidé par la relegion éslamique et les droit, leurs objectif C’est

conserver sa vie et sa santé corporel et garantir sa securité.

Mots Clées: Les crimes — assassiner — kydnaper — violement — curtag — laprotection —

commerce des organes.




